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Language: English

LAST MADAME
Shrouded in secrets and mysteries, a run-down shophouse in Singapore draws attention to banker  
Chi Ling who returns from Hong Kong to claim her inheritance. As she discovers the drudgeries and intrigues 
of her great-grandmother’s world — in a brothel set in early 1940s Singapore — she is pushed to decide 
the fate of the building and to reconcile with her roots and history. Last Madame is a story that intertwines 
two seemingly opposite generations through the fascinating story of Chi Ling and her great-grandmother,  
Fung Lan. 

Cast:	 Joanne Peh, Jeff Chou, Fiona Fussi, Lina Ng, Brandon Wong, Amanda Ang, Constance Lau,  
	 Kiki Lim, Ky Tan, Alan Wan 

在新加坡，一家笼罩着许多秘密和神秘气息的古老店屋引起了银行家 Chi Ling (Fiona Fussi) 的注意。她从香港
返回新加坡，为的就是领取遗产。在领取遗产的当儿，她渐渐走进曾祖母即神秘又黑暗的世界，并无意中揭发
了这间设立于新加坡40年代初的妓院的过去。而这座历史性建筑的命运，将落在Chi Ling 的手中。她必须找寻
自己的根源，了解家族的历史。《Last Madame》讲述的是 Chi Ling 和曾祖母 Fung Lan (Joanne Peh)的迷人 
故事，来自不同世界和时代的两人看似陌生，可是却有着微妙的关系。

演员：		 Joanne Peh, Jeff Chou, Fiona Fussi, Lina Ng, Brandon Wong, Amanda Ang, Constance Lau,  
		  Kiki Lim, Ky Tan, Alan Wan

Episode:	 12 x 30 minutes
Producer:	 Ochre Pictures 
Distributor:	Mediacorp


